
Digitale bijeenkomst seniorenraad 13 januari 2021 

Aanwezig: Marc De Cock, François Duerinckx, Roger Van den Hende, Eric Romain, Paul Broeckaert, 

Chris Joos, Walther Van den Bergh, Hedwige Van Schoote, Lutgarde Van Raemdonck, Honoré 

Hermans, Bert De Meyer, Noël Colpaert, Boudewijn d’ Haese, Nadine Devacht, Marie-Louise 

Verbraeken,  Sofie Heyrman, Sara Janssens 

1. Nieuwjaarswoord van de voorzitter en de schepen. 

2. Rondje bij de aanwezigen: 

NEOS: Vanaf 1 januari gaan al de plannen nu al de mist in. Vanaf maart zal er terug een wandeling 

kunnen doorgaan. Begin april of begin mei zal er een open vergadering met een spreker of 

entertainer. Men voorziet afspraken zodat een spreker kan geannuleerd worden. Veel van 2020 is 

opgeschoven naar 2021. Men heeft al twee belrondes gedaan naar de eigen leden, dit wordt 

geapprecieerd. Men voorziet maandelijks een nieuwsbrief waar nu ook extra denksport aan wordt 

toegevoegd als een beetje afleiding. Er lijkt licht aan het einde van de tunnel met het vooruitzicht op 

vaccinaties. 

OKRA Tereken: Het ophalen van de ledenbijdrage valt goed mee, mensen blijven loyaal. 

S-Plus Belsele: Er is een heel jaarplan. De nieuwjaarsbijeenkomst valt al weg. Ook de eerste helft van 

het jaar zullen er veel annulaties zijn. Uiteraard zijn er ook wandelingen en fietstochten. Eind april 

staat er een uitstap naar Haaltert gepland en in mei een daguitstap naar Middelburg, hopelijk kan dat 

doorgaan. 

Vl@s:Er is een jaarprogramma opgesteld, vorig jaar telkens gecommuniceerd via maandelijks krantje, 

alles li gt nu stil. Vanaf Pasen mogelijks terug meer mogelijk.  

De fut bij de leden in de vereniging zakt, men wordt eerder lijdzaam. Iedereen probeert zo goed 

mogelijk zijn plan te trekken. 

Afdelingen van OKRA Heilig Hart (Paterskerk) en die van Heilige Familie zijn gestopt. De leden van 

deze afdelingen kunnen bij andere afdelingen aansluiten. 

Er zijn wel wat vragen over het gebruik van zalen, je vindt meer info terug hier. Er is een speciale 

brochure voor zalen die enkel beschikbaar zijn voor verenigingen, daarnaast ook nog een oplijsting 

van zalen die ook voor andere actoren beschikbaar zijn. Wie de brochures op papier wenst, kan deze 

opvragen bij Ondersteuning cultuur en vrije tijd, Grote Markt 45, 9100 Sint-Niklaas, cultuur@sint-

niklaas.be of via 03 778 33 30. Je kan bij hen ook terecht voor extra info of vragen. 

Er zijn heel wat vragen rond de vaccinatie. Zal er een vliegende brigade worden ingezet worden voor 

mensen die hun huis niet kunnen verlaten? De seniorenraad is vragende partij om veel communicatie 

te krijgen over het vaccineren. De seniorenraad wil zelf ook een persbericht uitsturen om de 

zorgsector te bedanken, maar ook om mensen op te roepen om zich zoveel mogelijk te laten 

vaccineren. Sara bezorgt de contactgegevens van de pers aan Honoré Hermans. 

 

3. Parkeerbeleid: presentatie door Bart Baeten, adviseur mobiliteit stad Sint-Niklaas. 

Zie bijgevoegde presentatie. Hieronder enkele notities: 

In oktober 2019 vond er een parkeeronderzoek plaats in Sint-Niklaas, in de grijs aangeduide zone op 

de kaart wonen er ongeveer 40.000 inwoners. Er is onderzocht hoeveel parkeerplaatsen er zijn. 

https://www.sint-niklaas.be/onze-dienstverlening/cultuur-en-vrije-tijd/evenementen-activiteiten/zelf-een-evenement-organiseren/een-zaal-huren


In vergelijking met andere steden hebben we weinig parkings, er is ook een veelvoud aan private 

parkeerplaatsen.  

Er is ook onderzocht in welke mate de parkeerplaatsen gebruikt worden in percentages gebruik 

parkeerplaatsen per straat. Vanaf dat plaatsen meer dan 80% gebruikt zijn, krijg je het probleem van 

mensen die moeten rondrijden om een plaats te zoeken. Dat is op zich vervelend voor iedereen. 

Zones waar gebruik staat van meer dan 100% kan bijvoorbeeld voorvallen wanneer men parkeert 

voor een eigen garagepoort enz. Op deze manier kan er meer geparkeerd worden dan dat er eigenlijk 

plaatsen staan opgegeven. 

De parkeertarieven zijn redelijk laag in vergelijking met andere steden. Parkeren op straat is vaak 

goedkoper dan parkeren op een parking. Worden parkeerplaatsen van een appartement wel als 

dusdanig gebruikt? Zeker als je een gratis bewonerskaart kan krijgen.  

De ruimte in een stad is zeer schaars en moet efficiënt gebruikt worden. We willen dus voornamelijk 

kijken naar bestaande parkings en naar parkings die ’s avonds en in het weekend leeg staan.  

Wanneer we de doelstellingen vertalen naar principes: 

- Parkeren op de juiste plaats: wie moet er waar parkeren? 

- Kostprijs van parkeren hier aan verbinden 

- We willen de regie blijven houden over parkeren, de plaatsen en de tarieven 

Wie kan er waar parkeren? 

Langparkeerders zijn meestal mensen die er werken. Randparkings gratis en centrumparkings 

betalend. Bewoners kunnen op buurtparkings staan en op straat. 

- Buurtparking: Hertje, AZ Nikolaas: 2 parkings die gebruikt kunnen worden ’s avonds en in het 

weekend, confederatie bouw 

- Centrumparkings: parking Zwijgershoek: wordt parkeergebouw, allicht gedeeltelijk 

ondergronds en bovengronds (min. 150 parkeerplaatsen) 

- Randparkings: op zoek naar terreinen, er zijn nog geen beslissingen. 

Vragen: 

Hoe goedkoper maken in een parking dan op straat? Tarieven op straat moeten dan omhoog. 

Concessie voor de Grote Markt tot 2025, stad zal dan tarief bepalen en dat zal ook zo zijn voor de 

concessie voor de nieuwe parking op Zwijgershoek.  

Grote Markt: je gaat vanuit het noorden niet meer kunnen inrijden in de parking. Men zoekt een 

plaats in de buurt van de Hofstraat, men gaat hier voorlopig discreet mee om. 

Zal er aandacht zijn voor senioren en personen met een beperking in het parkeerbeleid? Uiteraard, 

het is vooral moeilijk voor de tussengroep ( mensen zonder beperking maar die bv toch geen groot 

stuk kunnen wandelen/fietsen) 

Worden handelaars betrokken in dit verhaal? Er zijn ook zones waar men 15 min kan blijven staan, 

maar dat is enkel interessant voor bv bakkers en beenhouwers. Dit is al een minder goede oplossing 

voor een kledingwinkel enz. waar mensen gemiddeld toch meer tijd spenderen. 

Zijn er voldoende groene zones? Moet men hier parkeerplaatsen voor opofferen? 

Zijn er geen mogelijkheden aan het slachthuis? Daar zullen allicht andere dingen mee gebeuren. 


